
Sprawozdanie z pracy 

Komisji Budżetu i Finansów 

za II półrocze 2016 roku 

 

Komisja Budżetu i Finansów w II półroczu 2016 roku odbyła 7 posiedzeń  

w terminach od 26.09.2016 r. do 27.12.2016 r. 

 

Zgodnie z tematyką posiedzenia Komisji w obradach poza pracownikami urzędu 

uczestniczyli m.in.: 

 Janina Jachimowicz – kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Opieki Społecznej we 

Fromborku 

 

Harmonogram spotkań oraz tematy posiedzeń przedstawiały się następująco: 

19 wrzesień 2016r. - wspólne posiedzenie Komisji w sprawie omówienia i zaopiniowania 

uchwał na sesję. 

 

26 wrzesień 2016 r. – posiedzenie Komisji w sprawie przebiegu prac społecznie użytecznych 

w I połowie 2016r.  

Na posiedzenie komisji zaproszona została Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Opieki Społecznej we Fromborku Pani Janina Jachimowicz, która przedstawiała sytuację prac 

społeczno-użytecznych. MGOPS jest realizatorem prac i współpracuje z Powiatowym 

Urzędem Pracy w Braniewie. Pracownicy socjalni wskazują osoby do obywania prac. Limit 

miejsc corocznie wyznacza Urząd Pracy. W 2016 limit dla Gminy Frombork wyniósł 15 

osób. Prace wykonywane od kwietnia do września po 32 godziny tygodniowo dla jednej 

osoby. Dofinansowanie z Urzędu Pracy wynosi 60 %, 40% to wkład własny. Prace w 

wyznaczonym terminie wykonywało 18 osób. 2 osoby zrezygnowały, z czego jedna z powodu 

problemów z dojazdem do Fromborka, druga osoba zrezygnowała z powodu konfliktu z 

sołtysem, który nadzorował wykonywane prace. Trzy osoby zrezygnowały nie podając 

powodu. Powiatowy Urząd Pracy kieruje do prac osoby z I lub II profilem wg przepisów 

ustawy o promocji zatrudnienie i instytucjach rynku pracy. Niestety większość osób ma 

nadany III profil ( profil dla osób oddalonych od rynku pracy, wymagających szczególnego 

wsparcia ze strony urzędu i innych instytucji rynku pracy). Osoby z III profilem nie mogą być 

skierowane do psu ani do prac interwencyjnych. 



 2 

17 październik 2016 r. - posiedzenie Komisji w sprawie analizy kosztów poniesionych na 

zadania inwestycyjno-remontowe w 2015r, analiza dochodów i działań windykacyjnych. 

W okresie od 01.01.2016r. do 30.09.2016r. wystawiono 169 upomnień na kwotę      

322.094,55 zł, do rozliczenia pozostało 208.195,11 zł. Wystawiono 57 tytułów 

wykonawczych na kwotę 98.406,68 zł. Do rozliczenia pozostało 46.111,87 zł. Wnioski o wpis 

do hipoteki – 5 na kwotę 18.680,00 zł.  

Komisja zapoznała się z informacją przygotowaną przez Panią Skarbnik Ewę Rymarską, 

dotyczącą kosztów poniesionych na zadania inwestycyjno-remontowe w 2015r. Zrealizowane 

zadania: 

- remont ulicy Katedralnej – koszt 5.000,00 zł.,  

- remont zatoki autobusowej w miejscowości Drewnowo – koszt 9.900,00 zł z czego   

7.410,88 zł pochodziło z funduszu sołeckiego, 

- remont drogi w Roninie – koszt 3.391,03 w całości pokryty z funduszu sołeckiego, 

- budowa chodnika w miejscowości Narusa – koszt 7.680,08 zł, z czego 7.188,80 z funduszu 

sołeckiego, 

- modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół we Fromborku – koszt 5.916,82 zł. 

opracowanie dokumentacji, 

 - modernizacja i rozbudowa miejskiego systemu ciepłowniczego we Fromborku – 

opracowanie koncepcji koszt 110.085,00 zł., 

- Chata Rybacka we Fromborku – koszt 2.500 zł zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania terenu przy byłym dworcu PKP.   

 

18 listopad 2016r, - posiedzenie Komisji w sprawie omówienie stopnia realizacji zadań 

inwestycyjnych zrealizowanych w 2016r. wg stanu na dzień 15.11.2016r. Opiniowanie 

projektów uchwał dotyczących podatków i opłat  lokalnych na rok 2016. 

W trakcie posiedzenia Pan Andrzej Szyszło Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień 

Publicznych, Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Ochrony Środowiska. omówił stopień 

realizacji zadań inwestycyjnych zrealizowanych w 2016r. wg stanu na dzień 15.11.2016r. 

- zagospodarowanie terenu plaży miejskiej we Fromborku – trwają procedury związane z 

uzyskaniem przez Gminę Frombork prawa do dysponowania  nimi na cele budowlane na 

okres trwałości projektów unijnych czyli 6 lat.  

- modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół we Fromborku – wykonana została 

instalacja wentylacyjna, inwestycja zakończona, 

- zakup schodołazu dla Zespołu Szkół we Fromborku, 



 3 

- aktualizacja audytu energetycznego i opracowanie dokumentacji projektowej 

termomodernizacji budynku przedszkola we Fromborku – projekt został wykonany, trwają 

przygotowania do złożenia dokumentacji aplikacyjnej o przyznanie środków unijnych. 

- budowa wiaty w Krzywcu – w sierpniu dostarczona i zamontowana została wiata 

rekreacyjna, pozostało wykonanie posadzki wiaty. 

- rekonstrukacja odwiertu geotermalnego – zaktualizowano dokumentację dotyczącą 

odwiertu, celem oszacowania realnych kosztów. Autor opracowania oszacował, że 

oczekiwany przez nas efekt jest możliwy do osiągnięcia za kwotę 2,5 mln. zł. 

- rozbudowa sieci wodociągowej na Osiedlu Słonecznym – zadanie zrealizowane, ostatnia 

płatność nastąpiła zgodnie z umową w roku 2016. 

- budowa biologicznych oczyszczalni ścieków w miejscowości Biedkowo-Osada, Drewnowo, 

Baranówka i Nowe Sadułki – częściowo zdanie zrealizowano. Podpisano umowę na 

wykonanie dokumentacji analizy efektywności, która jest niezbędna przy aplikowaniu o 

środki unijne. 

- modernizacja i rozbudowa miejskiego systemu ciepłowniczego we Fromborku – wykonano i 

rozliczono pierwszą część inwestycji dotyczącą zakupu i montażu kotła na biomasę, 

opracowano dokumentację aplikacyjną na dofinansowanie zadania w ramach RPO 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na lata 2014-2020, wniosek aplikacyjny złożony 

został w październiku. 

- budowa wiaty w Krzyżewie- zadanie zrealizowane. 

- budowa wiaty w Nowych Sadułkach – zadanie w trakcie realizacji. 

- zakup zjazdu linowego w Biedkowie – zadanie zrealizowane. 

- zakup siłowni zewnętrznej w Baranówce – mieszkańcy zrezygnowali z tej inwestycji na 

rzecz wykonania remontu dachu świetlicy wiejskiej, 

- zakup siłowni zewnętrznej w Jędrychowie – mieszkańcy zrezygnowali z tej inwestycji na 

rzecz zakupu wyposażenia placu zabaw, 

- rewitalizacja obszaru starego miasta – zadanie zakończono i uregulowano ostatnie płatności. 

- wykonanie podestu do obsługi imprez przy wiacie w Narusie – zadanie w trakcie realizacji, 

- wymiana wrót garaży w remizie OSP – zadanie wykonane. 

 

21 listopad 2016 r. – wspólne posiedzenie Komisji BiF, Komisji Rewizyjnej, Komisji Rozwoju 

Gospodarczego  i Rolnictwa, Komisji Zdrowia, Oświaty, kultury i Spraw Socjalnych w sprawie 

omówienia i zaopiniowania uchwał na sesję. 
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01 grudzień 2016r. - posiedzenie Komisji w sprawie omówienie projektu budżetu Gminy 

Frombork na 2017 rok oraz sporządzenia planu pracy na 2017r. 

W trakcie posiedzenia komisji Pani skarbnik Ewa Rymarska omówiła projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2027 oraz projekt budżetu Gminy Frombork na 2017 rok. 

Odczytane zostały również przez Przewodniczących pozostałych komisji opinie na temat 

projektu budżetu na rok 2017r.  

Komisja Budżetu i Finansów po wysłuchaniu omówienia budżetu przez Panią skarbnik oraz 

po odczytaniu opinii przez przewodniczących pozostałych komisji, pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu Gminy Frombork na 2017r.  

Przygotowany został plan pracy komisji na rok 2017 

 

27 grudzień 2016r. - wspólne posiedzenie Komisji BiF, Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i 

Spraw Socjalnych w sprawie omówienia i zaopiniowania uchwał na sesję. 

 

Komisja Budżetu i Finansów zrealizowała wszystkie zagadnienia zawarte  

w planie pracy komisji na II półrocze 2016 roku. 

Protokoły z posiedzeń Komisji Budżetu i Finansów dostępne są w Biurze Rady. 

 

 

 

                                           PRZEWODNICZĄCA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 
 
         MONIKA RYMKIEWICZ 

                                                                         


